
Zápisnica č. 16/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 2. 9. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Slávnostné otvorenie akademického roku 2008/2009 (pror. Petráš) 
2. Informácia o činnosti VK STU (pror. Petráš) 
3. Návrh zásad úprav systému odmeňovania na STU (pror. Finka) 
4. Návrh zmien organizačného poriadku STU (pror. Finka, JUDr. Fabianová) 
5. Informácia k implementácii EIS (pror. Finka) 
6. Správa o činnosti Centra kariérneho poradenstva STU (pror. Kalužný) 
7. Informácia o podaných projektoch centier excelentnosti (pror. Redhammer) 
8. Príprava podujatia „Noc výskumníka“ (pror. Redhammer) 
9. Nezisková organizácia Multimediálne centrum STU (pror. Janíček) 
10. Príprava športovísk – investičné akcie pre Univerziádu 2008 (pror. Janíček) 
11. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Slávnostné otvorenie akademického roku 2008/2009 – stručná informácia (pror. Petráš) 
2) Informácia k návrhu zásad úprav systému odmeňovania na STU (pror. Finka) 
3) Informácia k implementácii EIS (pror. Finka) 
4) Správa o činnosti Centra kariérneho poradenstva STU (pror. Kalužný) 
5) Zoznam žiadostí o financovanie projektov OP výskum a vývoj – podpora sietí 

excelentných pracovísk výskumu a vývoja (pror. Redhammer) 
6) Multimediálne centrum STU – návrh na zápis neziskovej organizácie do registra (pror. 

Janíček) 
7) Finančné vyhodnotenie športového areálu Mladá Garda (pror. Janíček) 
8) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
9) Smernica upravujúca používanie vlajky STU a jej fakúlt (pror. Petráš) 
10) Plán a čerpanie prostriedkov na zahraničné pracovné cesty (pror. Petráš) 
11) Správa zo ZPC – European Synchrotron Radiation Facility (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/12/2008, 5/12/2008, 6/12/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš: - privítal členov vedenia STU a pripomenul, že vstupujeme do najdôležitejšej 
fázy z hľadiska plnenia úloh tohto funkčného obdobia. 
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- informoval o výberových konaniach na riaditeľov univerzitných ústavov manažmentu 
a inžinierskych štúdií. 

 
Prorektor Janíček: - Informoval o 2 stretnutiach na MŠ SR ohľadom delenia rozpočtu VŠ na 
rok 2009. Zatiaľ je stav taký, že výkony v pedagogike resp. vede sa budú zohľadňovať 
v pomere 65/35. Publikácie a citácie je nutné zadať do systému do konca októbra 2008. 
- informoval o novom ozvučení auly D. Ilkoviča. 
 
Prorektor Petráš: Informoval o ZPC do Grenoblu – European Synchrotron Radiation Facility, 
podpis prístupovej dohody SR, čím získame možnosť používať zariadenia v tomto 
synchrotrónovom centre. 
 
 
K bodu 1 Slávnostné otvorenie akademického roku 2008/2009  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Slávnostné otvorenie akademického roku 2008/2009 bude v pondelok 

22.9.2008 o10:00 hodine v Aule D. Ilkoviča na Mýtnej ulici v Bratislave. 
Diskusia sa týkala pozývacích listov a informovania akademickej obce. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/16/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál informácie o stave prípravy slávnostného otvorenia 
akademického roku 2008/2009. 
 
 
K bodu 2 Informácia o činnosti VK STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval ústne, že registrácia volejbalového klubu STU bola kladne 

vybavená. Ponúkol urobiť analýzu činnosti všetkých športových klubov, 
ktoré používajú značku STU. Súčasne pror. Finka informoval, že bola 
odoslaná prihláška na registráciu značky STU. 

 
Úloha V-STU č. 1/16/2008 
Vedenie STU ukladá pror. Petrášovi a doc. Bobríkovi vypracovať analýzu súčasnej situácie 
športových klubov používajúcich značku STU. 
Z: pror. Petráš, doc. Bobrík 
T: 20. 11. 2008 
 
 
K bodu 3 Návrh zásad úprav systému odmeňovania na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Pripravovaná novela 

zákona č. 553/2003 Z. z. umožní od 1.1.2009 zamestnancovi priznať namiesto 
funkčného osobný plat počas vykonávania osobitne významných pracovných 
činností alebo mimoriadne náročných pracovných úloh. Na STU budú 
definované okruhy významných pracovných činností, v ktorých bude možné 
uplatňovať inštitút osobného platu ako aj jeho výška s ohľadom na tarifný 
plat. 
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Stanovisko V-STU č. 2/16/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Informácia k návrhu zásad úprav systému 
odmeňovania na STU“. 
 
Bod rokovania č. 4 bol presunutý na nasledujúce rokovanie vedenia STU dňa 16.9.2008. 
 
 
K bodu 5 Informácia k implementácii EIS (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Podal písomnú informáciu - verejné obstarávanie je zatiaľ pozastavené do 

vyjadrenia sa ÚVO kvôli vznesenej námietke 
 
Stanovisko V-STU č. 3/16/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie k implementácii EIS na STU. 
 
 
K bodu 6 Správa o činnosti Centra kariérneho poradenstva STU  

(pror. Kalužný 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu o činnosti CKP STU. Jeho poslaním je najmä 

poskytovať študentom informácie o voľných pracovných miestach a 
brigádach, sprostredkovať kontakty medzi zamestnávateľmi a absolventmi 
STU. Správa obsahuje aj štatistické podklady k činnosti CKP – počet 
spolupracujúcich firiem 320, počet aktívnych pracovných ponúk 160 a iné. 

Rektor Báleš: Požiadal doplniť do správy finančnú časť a odporučil osloviť firmy hlavne 
celoslovensky pôsobiace a ponúknuť im tieto služby. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Diskutoval o témach záverečných prác a navrhol jednať s firmami 
o odborných exkurziách. Odporučil pripraviť túto informáciu o činnosti CKP 
STU na rokovanie Priemyselnej rady STU. 

Pror. Petráš: Opýtal sa, či existuje spätná väzba o úspešnosti pri vyhľadávaní pracovných 
miest pre našich absolventov. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/16/2008 
Vedenie STU berie na vedomie Správu o činnosti Centra kariérneho poradenstva STU s tým, 
že do správy bude doplnená finančná časť. 
 
 
K bodu 7 Informácia o podaných projektoch centier excelentnosti  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomnú informáciu o podaných projektoch. STU ako žiadateľ 
figuruje celkom v 11 projektoch z toho 7 v BA kraji a 4 v Trnavskom kraji. 
Súčasne STU ako partner vystupuje v 7 projektoch v BA kraji. V súčasnosti 
prebieha hodnotenie formálnej stránky projektov. Informoval aj o podpornej 
aktivite pri príprave projektov z úrovne rektorátu STU. 

Rektor Báleš: Poďakoval prorektorovi Redahmmerovi a jeho spolupracovníkom za 
mimoriadny výkon, ktorý podali v letných mesiacoch v súvislosti s prípravou 
projektov centier excelentnosti. 

Pror. Janíček: Navrhol ku každému z podaných projektov doplniť v správe všetky 
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organizácie - riešiteľov a súčasne pozvať všetkých zástupcov projektov 
a poďakovať im za odvedenú prácu a súhlasí s predložením tohto materiálu na 
rokovanie KR STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/16/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o podaných projektoch centier excelentnosti 
a odporúča ich zatiaľ ako dôverný materiál predložiť aj na rokovanie KR STU. 
 
 
K bodu 8 Príprava podujatia „Noc výskumníka“ (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil ústnu informáciu o príprave tohto podujatia. STU má záujem sa 
prezentovať na tejto akcii, ktorá sa bude konať v priestoroch Auparku 
v Bratislave. 

 
 
K bodu 9 Nezisková organizácia Multimediálne centrum STU  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil vedeniu STU na prerokovanie návrh na zápis neziskovej organizácie 

MMC STU do registra. Prebieha ešte pripomienkovanie licenčnej zmluvy. 
Ostatné materiály sú všetky predložené v písomnej podobe. Žiada všetkých 
členov vedenia STU o pripomienky k Zakladacej listine a Štatútu tejto 
neziskovej organizácie. Navrhol slávnostné otvorenie MMC STU na deň 
študentov 17.11.2008. 

Pror. Finka: Vo všetkých materiáloch treba opraviť názov na MMC STU, nz. o. 
Pror. Petráš: Odporučil rozšíriť správnu radu MMC STU na 5 členov. 
 
Úloha V-STU č. 2/16/2008 
Rektor STU ukladá preštudovať Zakladaciu listinu a Štatút MMC STU, nz. o. a zaslať 
pripomienky v písomnej podobe prorektorovi Janíčkovi. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: 20. 09. 2008 
 
 
K bodu 10 Príprava športovísk – investičné akcie pre Univerziádu 2008 

(prorektori Kalužný a  Janíček) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o celkovej príprave SLU 2008, športoviská sú pripravené, 

v priebehu tohto týždňa sa odstraňujú posledné nedostatky a upravuje sa 
okolie. Navrhol pomenovať tento areál po profesorovi Pavlovi Gleskovi. 

Pror. Janíček: Pripomenul, že celý areál je potrebné strážiť a v krátkom čase oplotiť 
a zaradiť do areálu aj tenisové kurty, ktoré sú na Mladej Garde. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Kvôli zníženiu prevádzkových nákladov navrhuje preskúmať možnosti 
vybudovania vlastného zdroja vody v tomto areáli. 

Kvestorka 
Žideková: 

Súhlasí s oplotením areálu a odporúča čím skôr odčleniť ho od ŠD Mladá 
Garda, lebo ŠD nemá prostriedky na jeho prevádzku a údržbu. 
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Uznesenie V-STU č. 1/16/2008 
Vedenie STU súhlasí s pomenovaním športového areálu na ŠD Mladá Garda po profesorovi 
Pavlovi Gleskovi. 
 
Úloha V-STU č. 3/16/2008 
Rektor STU ukladá pripraviť návrh na oplotenie športového areálu na Mladej Garde 
a preskúmať možnosti vybudovania vlastného zdroja vody v tomto areáli. 
Z: Pror. Janíček 
T: 16. 09. 2008 
 
 
K bodu 11 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Požiadal prorektorov o dodanie podkladov pre prejav rektora na slávnostnom 
otvorení akademického roku 2008/09. 

- Je potrebné začať pracovať na finančných zdrojoch pre ples STU. 
 
2) Prorektor Finka: 

Informoval o požiadavke Akreditačnej komisie o doplnenie akreditačného spisu. 
 
3) Prorektor Janíček: 

- Na nasledujúcom rokovaní vedenia STU predloží návrh príkazu rektora STU na 
výšku nájomného nebytových priestorov STU. 

- Projekt kogeneračnej jednotky pre ÚZ STU Gabčíkovo je podaný, ďakuje všetkým, 
ktorí sa podieľali. 

- Je zadané vypracovanie štúdie a stavebného zámeru pre STU centrum a Múzeum 
STU a úprava dvoru na Vazovovej ulici 

- Predložil návrhy na odsúhlasenie nájomných zmlúv: 
 
1) Nájomná zmluva s nájomcom FLOP, s.r.o., Mandľová 37, Bratislava. Jedná sa o prenájom 

priestorov na FCHPT STU. Predmetom nájmu je časť miestnosti č. 222 v starej budove 
o výmere 10 m2 . Účel nájmu – laboratórium. Doba nájmu od 1.8.2008 do 31.12.2009. 

2) Nájomná zmluva s nájomcom Aquahold, s.r.o. Bojnická 3, Bratislava. Prenájom 
nebytových priestorov na FCHPT STU. Predmetom nájmu sú miestnosti č. 424 a 410 
v starej budove o celkovej výmere 22 m2 . Účel nájmu – laboratórium. Doba nájmu od 
1.8.2008 do 31.12.2012. 

3) Nájomná zmluva s nájomcom RENOVAK SLOVAKIA, s.r.o. Radlinského 9, Bratislava. 
Prenájom nebytových priestorov na FCHPT STU. Predmetom nájmu je miestnosť č. 389 
v novej budove o celkovej výmere 9 m2 . Účel nájmu – kancelária. Doba nájmu od 
1.5.2008 do 31.12.2010. 

4) Dodatočné schválenie NZ s nájomcom TENSPORT, s.r.o., Tomaškovičova 17, Trnava. 
Predmetom nájmu sú voľné plochy – tenisové kurty (1300 m2) a ostatná plocha (2750 m2) 
na MtF STU Trnava. Účel nájmu – športová činnosť, prevádzkovanie tenisových dvorcov. 
Doba nájmu od 1.8.2008 do 30.10.2011. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/16/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv. 
 
4) Prorektor Petráš: 
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- Predložil písomný prehľad ZPC a stavu čerpania finančných prostriedkov 
- Predložil písomnú smernicu upravujúcu používanie vlajky STU. Predseda AS STU 

Žalman navrhol doplniť smernicu o vizuálnu prílohu. 
- Je potrebné posielať návrhy na štátne vyznamenania z radov zamestnancov STU 

 
8) Prorektor Kalužný: 

- Informoval, že na vzdelávacom oddelení sa vytlačilo viac ako 1000 diplomov 
a štátnicových vysvedčení – oddelenie túto úlohu úspešne zvláda. 

- Spolupráca medzi STU a SPP sa ročne hodnotí. Po podpísaní zmluvy o spolupráci 
v marci 2008 sa uskutočnilo stretnutie zástupcov STU s vedúcimi oddelení SPP 
a dohodlo sa, že vytipujú z ich strany zaujímavé témy tak z oblasti vzdelávania ako 
aj výskumu. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


